
 

Protokoll Årsstämma Tådås Väg och Samfällighetsförening 2018 

Datum: 2018-06-30 

Plats: Klövedals Församlingshem 

Närvarande: 34 röstberättigade, varav 4 fullmakter 

Mötet öppnas av ordförande Anders Reyman. 

1. Val av ordförande till stämman 

 Till ordförande för stämman valdes Jan Kilnäs. 

2. Justering av Röstlängd 

 Stämman godkände röstlängden och lade den till handlingarna. 

3. Mötets stadgeenliga utlysande 

 Stämman godkände mötets stadgeenliga utlysande. 

4. Val av sekreterare för stämman 

 Till sekreterare för stämman valdes Jan Dahlström. 

5. Val av två justeringsmän, vilka även skall tjänstgöra som valkontrollanter och rösträknare 

 Till justeringsmän, valkontrollanter och rösträknare valdes Bosse Garton och    

Gunnar Sahlström. 

6. Styrelsens och revisorernas berättelse, fastställande av resultat- och balansräkning 

 Årsberättelsen och fastställande av resultat- och balansräkning godkändes av 

stämman.  

 Kommentar om Balansräkningen. Vi tar med den omfattning som ligger med i detta 

års utskick (2018) i kommande års balansräkning.. 

7. Ansvarsfrihet för styrelsen 

 Revisorernas berättelse och ansvarsfrihet för styrelsen för det gångna 

verksamhetsåret godkändes av stämman.  

8. Framställningar från styrelsen och motioner från medlemmarna       

 Inga motioner inkomna till styrelsen o ingen framställan från styrelsen.   

9. Avsättning till underhålls- och förnyelsefond.       

 Stämman beslutade att inte göra några avsättningar.  

10. Ersättning till styrelsen och revisorerna.   

 Stämman beslutade att ersättning till styrelse, revision, valberedning och 

områdesansvariga ska vara 65000 kronor.  Fördelningen hanterar styrelsen själva.  



 

11. Styrelsens förslag till budget, avgiftsreduktion pga utfört arbete samt debiteringslängd 

 Styrelsen har inför årsmötet tagit fram förslag till budget och debiteringslängd.  

 Styrelsens förslag till budget, debiteringslängd godkändes av stämman. En 

uppdaterad version av debiteringslängd för Väg godkändes på stämman. 

Kommer läggas ut på hemsidan samt skickas ut till berörda medlemmar. 

Övriga debiteringslängder i utskicket är OK. 

 Avgiftsreduktion pga arbete. De medlemmar som deltar vid en eller två 

arbetstillfällen får detta år lägre årsavgift. Storleken på reduktionen 

fastställdes till: 

 Permanentboende  500 :- / tillfälle 

 Fritidsboende  350 :- / tillfälle 

 Obebyggd tomt  100 :- / tillfälle 

 Utskick av avgift till medlem sker under vecka 27 med sista betalningsdag till 

föreningen 2018-08-31. 

12. Val av Ordförande, Ledamöter och Suppleanter 

 Valberedningen har bestått av Ronny Salomonsson och Annica Svensson och 

stämman beslutade enligt valberedningens förslag och valde : 

 Arly Jacobsen  till ordförande på  1 år (fyllnadsvall) 

 Clas Gunnarsson till kassör på 2 år (omval) 

 Jan Dahlström till sekreterare 2 år (omval)                           

 Roger Jonsson till suppleant på 1 år (omval) 

 Pär Svensson till suppleant på 1 år (omval) 

13. Val av revisorer och suppleanter 

 Stämman beslutade enligt valberedningens förslag att välja: 

 Gunilla Jägermalm som ordinarie revisorer för 1 år (omval) 

 Susann Agerlid som ordinarie revisorer för 1 år (omval) 

 Gunnar Sahlström som revisorssuppleant för 1 år (omval). 

14. Fråga om val av valberedning 

 Stämman valde enligt valberedningens förslag   

 Ronny Salomonsson och Annica Svensson till valberedning för 1 år (omval). 

15. Övriga frågor 

 Föreningen är medlem i Avdikningsföretaget Sältebo, Tådås, Valsäng och Brog, där 

föreningen har en ägardel på 20%.   

 Hur står det till med vårt vatten? Vi vet tyvärr inte hur mycket vatten vi har, så det är 

viktigt att vi är restriktiva. Vi förbrukar ca 13000 l (13m3) vatten per dag under denna 

tid på året.  

 Vi önskar våra nya medlemmar välkomna till föreningen.  

 Vi kommer ha en gemensam trivseldag den 4 aug, då vi kommer bl.a kommer visa 

upp nya pumphuset. Mer info kommer på hemsidan o anslagstavlorna. 

 Styrelsen tackade avgående ordförande Anders Reyman för hans tid i styrelsen. 

16. Meddelande om tid och plats för stämmoprotokollets tillgänglighet 

 Beslutades att årsmötesprotokollet skall finnas tillgängligt stadgeenligt inom två 

veckor d.v.s. senast 2018-07-14 på anslagstavlor, hemsidan samt skickas ut till de 

som har sagt OK att använda mail för kommunikation med föreningen.  

17. Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet. 



 

 

Tådås 2018-06-30 

 

 

Jan Dahlström    Jan Kilnäs 

Sekreterare    Ordförande 

 

Justeras 

 

 

Bosse Garton    Gunnar Sahlström 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


